
 

 

 
 
 
 
 

PROTOKOLL 
Idrettsstyrets møte nr. 14 (2019 - 2021) 
3. november 2020 / Skriftlig behandling 

 
Følgende aksepterte skriftlig behandling og deltok i behandling av saken: 
Berit Kjøll, Vibecke Sørensen, Johann Olav Koss, Astrid Strandbu, Astrid Uhrenholdt 
Jacobsen, Elisabeth Faret, Emilie Zakariassen Hansen, Erik Unaas, Ole Jørstad, Kathe 
Langvik, Kristin Kloster Aasen, Sebastian Henriksen, Sondre Sande Gullord og Zaineb 
Al-Samarai. 
 
Fra administrasjonen: Karen Kvalevåg og Anne Kristine Soltvedt (referent). 
 
Saken ble sendt for skriftlig behandlet i Idrettsstyret 3. november 2020, jf. NIFs lov  
§  2-9 (2).  
 
 
Sak 120: Felles ungdomsforsikring 
Etter Idrettsstyrets behandling av sak 80 Utredning felles ungdomsforsikring i 
idrettsstyrets møte nr. 10 (2019-2021) 19. mai 2020, ble det nedsatt en arbeidsgruppe 
bestående av 2. visepresident Johann Olav Koss, og idrettsstyremedlemmene Ole 
Jørstad og Kathe Langvik i tillegg til NIFs administrasjon, for å følge opp Idrettstingets 
vedtak 13.28 Felles ungdomsforsikring. 
 
Arbeidsgruppen har gjennomgått saken på nytt, sett på flere alternativer, og hatt møte 
med med seks særforbund, før de avga sine anbefalinger til generalsekretæren. 
 
Fordi saken både er så kompleks at dagens løsning bør videreføres som hovedprinsipp, 
blir det viktig at organisasjonen fortsatt må jobbe målrettet med det som oppfattes som 
en av intensjonene bak forslaget, nemlig å få ned kostnadene i ungdomsidretten.  
Idrettsstyret mener også at forsikring og administrasjonsgebyr bør skilles. Dette må 
adresseres til hvert enkelt særforbund. 
 
Vedtak:  

1. Som en oppfølging av vedtak i sak 13.28 Felles ungdomsforsikring på 
Idrettstinget 2019, vedtok Idrettsstyret å fremlegge for ledersamlingen en 
anbefaling om å videreføre dagens tilnærming og ikke tegne felles 
ungdomsforsikring for norsk idrett. 
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